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 Казали смо да је фокус и главна тема ових избора референдум о Вучићу, јер је
медијским мраком и свиме што је урадио направио такву атмосферу.

  

  

Грађани се заправо само о томе и изјашњавају. Мислимо да је једини резултат који
можемо да очекујемо у ситуацији са два кандидата, који трче соло трке, победа Вучића у
првом кругу. Покушавамо да то променимо. Ако се кандидати не договоре, ми ћемо на
Скупштини ДЈБ одлучити ко је кандидат. Знамо тачно шта ћемо радити и 4. марта ће
Скупштина донети ту одлуку, каже у разговору за Данас Саша Радуловић, лидер
покрета Доста је било одговарајући на питање да ли ће кандидат ДЈБ на
председничким изборима бити Мирослава Миленовић.

  

* Зашто би она била боље решење од Јанковића или Јеремића?

  

- Скупштина ће донети одлуку ко ће бити наш кандидат. Ко год да је,  јесте бољи од
једног и другог. Међутим, циљ на овим изборима је победа. Не да кандидат буде наш или
неко ко нам се допада. Већ неко ко задовољава основне принципе политике. Не трчимо
за фотељу на Андрићевом венцу, већ за победу против Вучића.

  

* Ако је ваш кандидат бољи од Јанковића и Јеремића, зашто би ви одустали од
њега? Зашто не инсистирате да се опозиција окупи око вашег кандидата?
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- Зато што није на нама да кажемо ко нам је бољи, него је питање шта грађани мисле.
Морате да добијете подршку грађана за тог кандидата. Ако не буде један кандидат,
биће победа Вучића у првом кругу. Морамо да се договоримо. Ко год размишља о победи
мора да предложи стратегију за то. Ми смо је изнели. Ако неко има другу ми смо
спремни да слушамо.

  

* Постоје тврдње да више кандидата значи и већа излазност и више шанси?

  

- То је потпуно промашена прича и то ће се показати на изборима. Они који буду
заступали ту тезу доживеће пораз. И ми наравно заједно са њима. И мораће да сносе
одговорност за ту неодговорну одлуку. Главна ствар која мотивише опозиционе бираче
није ко је кандидат, него победа против Вучића. Кандидати су у другом плану у овој трци
и једини начин да подигнете излазност неопредељених, који желе пораз Вучића, је један
кандидат. Једино тако ће поверовати да је победа могућа.

  

* Значи победа макар и лошијег кандидата?

  

- Не постоји лошији кандидат. Кад год имате председничке изборе треба одабрати оног
у којег грађани имају највише поверења. Што се нас тиче, кандидат који заступа наше
вредности и принципе је сигурно најбољи.

  

* Постоји ли могућност да се ви кандидујете?

  

- На Скупштини ћемо дати одговор на то ко је наш кандидат.

  

* Појасните идеју о три кандидата који воде кампању и десет дана пред изборе се
двојица повлаче. То ни законски није могуће а и чини се нереалним јер зашто би
неко уложио труд, новац, ангажовао људе и на крају се повукао?
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-  То је, наравно, по закону могуће. Питањем сте већ истакли лични интерес. Нас то не
интересује. Ми смо спремни да станемо иза општег интереса, а то је победа. Тако да
енергија, људи и новац који је неко уложио нас заиста не интересује. Законски, ми не
кажемо да ће се скинути са листе. Ако већ сви кажу да су победнички кандидати, ми
кажемо да то није добро, они кажу да јесте. Па хајде да свако ради на подизању
интересовања својих бирача а онда десет дана пред изборе да станемо и погледамо
истини у очи и кажемо који је кандидат најбољи и сви станемо иза њега. Ако се то деси,
то ће послати поруку свим неопредељеним бирачима, не само ДЈБ или онима који
подржавају Сашу Јанковића или Вука Јеремића, него свим оним који су опозиција
Вучићу. И они ће рећи да постоји кандидат који може да победи на изборима. У тих
последњих десет дана ће се направити та реферандумска атмосфера и доћи ће до тога
да се повећа излазност. Шта је алтернатива? Наша подршка данас било ком кандидату
ништа не би променила. Не би подигла излазност и Вучић побеђује у првом кругу. Ми у
томе нећемо да учествујемо. Преко наших и леђа грађана да се праве нове политичке
опције и солирање то никад није могло, па неће моћи ни сад. Цела владајућа коалиција
се ујединила око једног кандидата, а нас убеђују да је добро да има више кандидата. А
некако је добро да буде два, али не и три. Није добро ни два, ни тр,и ни пет, већ један.
Наш посао и кампања ће бити да радимо на договору и да их натерамо да на крају буде
један кандидат. На изборима ће се показати да ли је ово што ми говоримо тачно. Такође,
десет дана пред изборе ћемо изаћи и рећи ко од три кандидата има највише шанси, ако
на жалост дође до тога. И онда ће се на изборни дан показати ко је био у праву. Они
који су погрешили ће платити политичку цену.

  

* Идеја вам је да се Јанковић и Јеремић договоре, што је чини се нереално. Да ли
пласирањем те идеје у ствари све време одбијате да јавно кажете да ће ДЈБ
самостално и са својим кандидатом изаћи на председничке изборе и себи 
остављате времена за припрему за то. Још у децембру сте разговарали са њима и
није било договора, у међувремену су обојица најавили своје кандидатуре, а ви и
даље инсистирате на договору?

  

- То потпуно нема смисла. Ако кажемо да смо у сваком тренутку спремни да се повучемо
ако постоји договор, не само сада пре расписивања, него до самих избора, то је јасан
одговор. Питање је обратно, зашто други кандидати који трче не желе договор кад је
јасно да је он потребан.

  

* Како ћете одредити ко је најбољи кандидат?

  

- Морамо да се договоримо и око критеријума односно начина на који ћемо то урадити.
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Отворени смо за све предлоге. За прављење заједничког истраживања јавног мњења,
за неколико независних истраживања. Сваки кандидат може да понуди своју опцију. То
може да се уради пре расписивања избора, да ми уопште не кандидујемо свог
кандидата, или после. Све опције су отворене, само једна није, да не дође до договора и
да се настави солирање. То неће моћи. Бирачи интуитивно знају да је ово једини начин
за победу. Бирачи траже једног кандидата. Интуитивно је јасно да један кандидат
опозиције мора да буде супротстављен једном кандидату позиције. 

  

* Ви сте за договор који подразумева учествовање и  ЛДП и ДС И СДС?

  

- Не. Нас не интересује спашавање пропалих петооктобарских странака које треба да
нестану са политичке сцене.

  

* Ко би онда подржао заједничког кандидата?

  

- Три кандидата. Доста је било, Саша Јанковић и Вук Јеремић. То је једино што је
релевантно. Потребно је да се кандидати међусобно договоре. То је све.

  

* Саша Јанковић значи треба у том случају да се одрекне подршке ДС?

  

- Овде није питање ДС-а. Нас то не интересује. Једино питање је победа, а она ни на
који начин не зависи од ДС.

  

* С ким онда сарађујете у тој кампањи?

  

- Сви раде. Морамо да радимо заједно.

  

* Када кажете сви на кога мислите?
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- Мислимо на све у том процесу. Сашу Јанковића, Вука Јеремића и ДЈБ који ће имати
свог кандидата. Ако се договоре раније, онда ће се правити заједнички изборни штаб и
ми не морамо да истичемо нашег кандидата.

  

* Не постоји могућност да се договору прикључе Чедомир Јовановић и Борис Тадић
који такође желе договор?

  

- Постоје релевантне опозиционе партије и оне које практично нестају са политичке
сцене. Овде није питање спашавања пропалих петооктобарских странака него победе
на изборима. Настаје нова политилка сцена. Нова левица, нова десница и нови центар.
Ми смо представници новог центра. Саша Јанковић је природно представник нове
левице, Вук Јеремић нове деснице. Да ли Саса Јанковић мисли да дође на чело ДС или
да направи своју политичку опцију? Оно што нам је предлагао када смо разговарали
последњи пут је да, ако буде парламентарних избора, он буде на челу једне листе на
којој ће бити ДС, ДЈБ итд. Ја сам му рекао да је то потпуно погрешна страрегија и да му
договор са Шутановцем умањује шансе да победи на изборима. Нас таква калкулација не
интересује. Потребни су нови политички лидери. Бирачи то захтевају. Као и договор
међу кандидатима. Остале политичке странке нису релевантне и битне у овом
разговору.

  

* Ви хоћете да једино ДЈБ подржи једног кандидата који ће на изборима изаћи у
име опозиције?

  

- Ако се Вук Јеремић и Саса Јанковић договоре до расписивања председничких избора,
онда ћемо имати једног кандидата и даљи разговор око тога није потребан. Сви који
мисле да тај кандидат може да успе, укључујући и друга два кандидата заузеће се за
њега.

  

* И Чедомир Јовановић и Даган Шутановац...

  

- Тај део нас уопште не занима. Једино што је битно је један кандидат. Ако тога не буде,
Вучић побеђује у првом кругу. Одговорни ће платити политичку цену за то.
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* У ситуацији да Вучић победи и ви ћете морати као и остале странке да одговарате
на питање зашто се нисте договорили?

  

- Не, јер инсистирамо на једном кандидату. Ако га не буде све је једно да ли су два или
три. Једина разлика је један или више.

  

* Постоји мишљење да се сопстевним кандидатом на изборима јача странка. Зар вам
то није циљ?

  

- Не. Оно што је добитна комбинација за нас је победа опозиционог кандидата против
Вучића. Тиме се стварају услови за промену система и настанак нове политичке сцене.

  

* Да ваши чланови и симпатизери нису подељењи између Јанковића и Јеремића да
ли би вам било лакше да се одлучите за једног?

  

- Наша стратегија нема везе са тим како се опредељују наши гласачи. Једино што је
битно је да ли постоји стратегија за победу. Ако неко има ту стратегују ми смо спремни
да слушамо. Али ми то не чујемо.

  

*  Да ли сте Јанковића питали да ли он уопште жели вашу подршку? Има
незваничних прича да је не жели?

  

- Оба кандидата су тражила подршку ДЈБ.

  

* Страхујете ли можда да ће после избора чланство ДЈБ да оде код  једног и
другог кандидата због његовог евентуалног доброг резулатата?
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- Не. Ако неко победи Александра Вучића, а ми смо промашили у стратегији, онда је то
несумњиви лидер опозиције и десила се добра ствар за цело друштво. Нама би било
најлакше да одаберемо једног кандидата или препустимо нашим гласачима да сами
одлуче. То су сигурне позиције. Оне нас не интересују, већ само да се победи
Александар Вучић.

  

* Ни јачање ни профилисање странке...

  

- Странку смо ојачали кроз скупштински рад. Јачамо је кроз програмско деловање. Не
користимо председничке изборе за прављење странке ни за спашавање
петооктобарских странака ни за било шта друго осим за победу против Вучића. То је
једини фокус. Бирачи то добро разумеју и знају шта радимо.

  

* Изгубили сте већ због Јанковића три посланика у Скупштини?

  

- Три посланика су одлучила да прелете у кампању једног кандидата и то је њихова
ствар. Желимо им све најбоље. Ако им је срце на другом месту треба тамо да иду и
посвете се што бољем успеху на изборима. Ти посланици нису о томе говорили на било
ком органу или у интерним разговорима са колегама посланицима из одбора. Само се
одједном појавила та одлука тако да не знамо чиме је мотивисана. Оно што се уствари
дешавало је роварење по нашој организацији које траје више од месец дана.

  

* Ко ровари?

  

- Зоран Чичак, који је оснивач ЈУЛ-а, пријатељ Мире Марковић и породице Милошевић и
који је један од кључних људи у кампањи Саше Јанковића. Имамо серију порука које је
слао нашим члановима и на различите начине покушавао да их одвоји од покрета. То је
испод сваког нивоа. Ми се тиме нећемо бавити.

  

* Јесу ли ово више избори за прегруписавање на опозиционој сцени и избора вође
опозиције него председнички?
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- Што се нас тиче не, и надамо се да то није тако што се тиче друга два кандидата
опозиције. Ово је референдум о Вучићу.

  

* Да ли би ви преузели улогу вође опозиције?

  

- Од избора до данас ми јесмо лидери опозиције. То је више него јасно. Имамо много већу
подршку него било која друга опозициона странка.

  

* Која је сврха забране чланству да одлази на скупове председничких кандидата?

  

- Да је то тачно, могли бисмо да разговарамо о томе. Наша позиција је да учешће
функционера странке у било којим другим кампањама није дозвољено. Што се чланова
покрета тиче, свако је слободан да иде на које год скупове жели, да ради шта жели и
изражава ставове како жели.

  

* Ако вас чланови, посланици, функционери не напуштају због неодлучности онда
би могли да вас напусте због прича које могу чути да јако узак круг људи одлучује
о свему

  

- Може се чути? Нећу да одговарам на овакву врсту подметања. Где се могу чути и ко то
каже?

  

* На друштвеним мрежама, ваши чланови.

  

- То једноставно није тачно. Имамо одређени број незадовољних чланова који су
незадовљни из разних разлога и свака странка их има.
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* Да ли су учесници Скупштине странке обавештени о статуту, програму и свим
документима?

  

- Наравно да јесу. Овакве приче о покрету пласирају одређене кампање које желе да
науде покрету и беспредметно је разговарати о томе.

  

*  У случају расписивања и парламентарних избора, да ли самостално излазите на
њих?

  

- Ако би парламетарни избори били расписани то би значајно подигло излазност и Вучић
не би могао да победи у првом кругу. Ми на парламентарне изборе увек излазимо
самостално. Могућ је договор у оквиру “Године прекретнице”, програма који смо
понудили пред изборе прошле године, са новом левицом, новом десницом и новим
центром. Не ради се о договору са старим странкама и петооктобарским странкама.

  

* Да ли мислите да ће Саша Јанковић и Вук Јеремић после избора правити своје
странке?

  

- То је апсолутно сигурно. То је добра ствар. Саша Јанковић изгледа да размишља да
дође на чело ДС јер је о томе доста и говорио. Што се нас тиче, свака од тих опција је у
реду јер су потребни нови људи са новим политикама. Треба нам нова левица, нова
десница и нови центар, не стари лидери који су изгубили поверење грађана и не могу да
направе промену.

  

* Зашто још нисте тужили Немању Рујевића и ДW због текста о вашем  пореском
дугу у Америци? Најавили сте оштро да ћете их тужити, а прошло је више од пола
године и нисте још ништа учинили по том питању.

  

- Рекли смо кад будемо спремни. Још радимо на томе. Обавестићемо јавност кад буде
готово.

  

 9 / 10



Саша Радуловић: Потребан један кандидат опозиције за победу против Вучића; Зоран Чичак из тима Саше Јанковића нам месец дана ровари по странци
субота, 25 фебруар 2017 13:49

* Због чега је потребно толико времена да се састави тужба?

  

- Није само реч о писању тужбе. Треба прибавити све доказе и установити шта се тачно
десило. Адвокати раде на томе. Кад буде готово објавићемо.

  

* Према закону о јавном информисању, истекао вам је рок од шест месеци да
покренете тај случај пред домаћим судовима.

  

- Ко је рекао да је тужба по закону у Србији?

  

* Него по ком закону?

  

- Када буде готово објавићемо. Нисмо рекли да се ради о тужби у Србији.

  

(Данас)
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